

Merrell packaging artwork colors are CMYK

Merrell Orange
C0, M58, Y100, K0

Slate Gray
C57, M47, Y53, K66

Cream
C0, M0, Y5, K2

Option: match colors to PMS branding

PMS 3564 U

Renfro
Brands

DESIGN DEPARTMENT
ARTIST: LL
DATE: 07.02.2024

COMPONENT#: AD491-9647
DESCRIPTION: Outdoor Hiker Crew 3pk - M/L
CUSTOMER:
BRAND: F25 Merrell

PAPER: 100% Recycled White Cardstock
PAPER WT: 12 PT
FINISH: ☒ Matte ☐ Glossy ☐ Satin
☐ Semi-Gloss ☐ Unfinished

ADHESIVE TYPE(S): ☒ Heavy ☐ Textile ☐ Other
TRIMS:
WIDTH:
SPECIAL NOTES: Style # MEA33906C3

PMS Colors or 4c Process

Cyan

Magenta

Yellow

Black

DIAGRAM

ADHESIVE

S/M

M/L

L/XL

Work Casual

Hike Trail Run

NO SCORES

PLEASE NOTE: FRONT FLAP
IS A 4-COLOR RICH BLACK

FRONT

No important art on this panel.
Folds under the glue tab.

UPC AREA

Eco-friendly, made in part with recycled polyester. Moisture management technology keeps feet dry. Half cushion comfort to buffer impact. Arch band support to fight fatigue.

Écologique fabriqué en partie avec des fils de polyester recyclés. Technologie gestion de l'humidité garde les pieds au sec. Zone de coussin pour le confort sur l'impact. Bande de soutien de la voûte plantaire qui.

Ecológico hecho en parte con hilos de poliéster reciclado. Tecnología de manejo de humedad para mantener los pies secos los pies secos. Zona de amortiguación para absorber el impacto. Apoyo en la banda del arco para combatir el cansancio.

Please recycle Recyclez s'il vous plaît Por favor reciclar

WARNING:

This product can expose you to chemicals including Bisphenol A, which is known to the State of California to cause birth defects or other reproductive harm. For more information go to www.p65warnings.ca.gov

RN 14177 CA 29278 AD491-9647

Merrell Size	Shoe Size / Pointure / Tallas			
	USA Women	USA Men	UK	EU
S/M	5-9.5	5-8.5	4-7.5	35-39
M/L	10-13	9-12	8-11.5	40-45
L/XL	—	12.5-15	11.5-14	46-50

Guarantee: We stand behind our product and guarantee Merrell socks to meet your expectations. If, for any reason, you are not satisfied with your socks we will provide you with a new pair. For complete details, visit merrell.com

Garantie: Nous soutenons notre produit et garantissons les chaussettes Merrell à la hauteur de vos attentes. Si pour une raison quelconque vous n'êtes pas satisfait de vos chaussettes, nous vous fournirons une nouvelle paire. Pour compléter détails, voir merrell.com

M/L

Made in China
Fabriqué en Chine
Hecho en China

Hike

MERRELL®

3 PAIR / PAIRE / PARES
CREW / CHAUSSETTE / CALCETAS

Outdoor Hiker Sock

Washing Instructions: For best results, wash inside out. Machine wash cold with like colors. Only use non-chlorine bleach when needed. Tumble dry low. Do not iron. Do not dry clean.

Instructions de lavage: Pour de meilleurs résultats, laver à l'envers. Laver à la machine à froid avec des couleurs similaires, cycle délicat. Ne pas blanchir. Sécher par tubage à basse température. Ne pas repasser. Ne pas nettoyer à sec.

©2024 Wolverine Outdoors, Inc.

Merrell is a registered trademark of Wolverine Outdoors, Inc. and is used under license to Renfro Corporation.

Merrell est une marque déposée de Wolverine Outdoors, Inc. et est utilisée sous licence à Renfro Corporation

Back: 2.50"

1.75"

Band Face: 3:25"

1.75"

Lapover 1.50"

10.75"

ADHESIVE ON BACK OF THIS SIDE

BACK - ADHESIVE

HEAVY
ADHESIVE

1.00"